
PROTOKÓŁ NR 7/2011 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 27 kwietnia 2011 r. 
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr St. Sulik. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie:  
a) przydziału lokalu dla …………………..; 
b) przydziału lokalu dla …………………….; 
c) zamiany lokalu dla ……………….. . 

(dokumenty w załączeniu) 
 
2. Pismo  Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w Kielcach – Wydziału 

Spraw Obywatelskich i Cudzoziemców w sprawie prośby dwóch rodzin 
polskiego pochodzenia, starających się o powrót do Polski. 

3. Pismo Pana …………………………….. w sprawie stawek za usługi 
opiekuńcze świadczone przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej (wraz  
z odpowiedzią MOPS w powyższej sprawie). 

4. Sprawy różne. 
 

Do punktu 1: 
 
a) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek 

Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału 
lokalu dla …………………… . 

b) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek 
Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie przydziału 
lokalu dla ……………………. . 

c) Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali wniosek 
Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie zamiany 
lokalu dla …………………………. . 

 
 

Do punktu 2: 
 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak przedstawił opinię Prezydenta Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego dotyczącą prośby dwóch rodzin polskiego 
pochodzenia, starających się o powrót do Polski, przesłane przez Świętokrzyski 
Urząd Wojewódzki w Kielcach – Wydział Spraw Obywatelskich  



i Cudzoziemców (pismo w załączeniu).  Z historycznego punktu widzenia 
trudno się nie zgodzić z prośbą: Pana ………………… i Pani ……………….. – 
co do zasady i idei. Jednakże w chwili obecnej gmina nie możliwości udzielenia 
pomocy.  
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny jednogłośnie podtrzymali opinię Prezydenta 
Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego dotyczącą prośby dwóch rodzin polskiego 
pochodzenia, starających się o powrót do Polski. 
 
 

Do punktu 3: 
 
 

Członkowie Komisji zapoznali się z wyjaśnieniami złożonymi przez Zastępcę 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim – J. Gałczyńską oraz Główną Księgową MOPS – M. Zieleń  
w sprawie pisma ………………………….. w sprawie stawek za usługi 
opiekuńcze świadczone przez MOPS. Pani M. Zieleń poinformowała, że stawki 
wynikają z kalkulacji kosztów i nie odbiegają one od średnich cen  
w województwie.   
Ponadto Z-ca Dyrektora MOPS – J. Gałczyńska dodała, że ……………… 
zawsze prosi o ulgę  i jeśli jest to możliwe – dostaje obniżkę. Ośrodek może 
zastosować obniżkę do 50%. 
 
W związku z powyższym członkowie Komisji ds. Rodziny stwierdzili, że 
ośrodek prowadzi właściwe postępowanie w zakresie świadczonych usług 
opiekuńczych i jeśli jest to możliwe – stosuje stosowne obniżki cen za te usługi. 
 

 
Do punktu 4: 

 
1) Radny Z. Moskalewicz zwrócił się z pytaniem, czy w związku  
z przenosinami MOPS do nowej siedziby, byłaby możliwość zakupu nowych 
mebli. 
Wiceprezydent Miasta - P. Górniak poinformował, że dyrektor MOPS będzie 
wnioskował o dodatkowe środki. 
 

Na tym obrady zakończono. Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 11.30. 

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji 

M. Kamińska         mgr Stanisław Sulik 


